

## 場地規則 House Rules of the Public Forums

下列場地規則，旨在維持會場秩序，確保公眾研討會能順利進行。

1. 參加者入場前須先到登記處登記。
2. 如欲於研討會提出問題，請將登記時獲派的號碼紙投入抽籤箱，主辦單位將會以抽籤形式安排發言次序。如不欲親身發言，可選擇把問題寫於問題紙上，投入抽籤箱裡，主持將以抽籤形式讀出。
3. 參加者均不得攜帶揚聲器、大型橫額或任何不適合公眾研討會的物品進場，也不得在場內使用或展示上述物品。
4. 除已獲得主辦單位的許可，任何人士均不得在場內攝影、錄音或錄影。
5. 任何人士均不得在場內作出妨礙公眾研討會進行的活動，包括宣傳活動、示威、請願、簽名運動、或其他抗議活動。
6. 由於本研究題目頗具爭議，請尊重不同意見，勿作人身攻擊。若有參加者在會場內作出干擾秩序或騷擾其他與會者的行為，大會將會要求有關人士離開會場。
7. 研討會時間有限，請出席者謹遵發言時限。

The following house rules are in place for the maintenance of good order at the Public forum.

1. Participants are required to register at the registration counter before entering into the venue.
2. Participants who intend to express views at the public forum should put the number cards given during registration into the draw box. A draw would be carried out to determine the speaking order. Participants who are not willing to ask questions in person should write the question on the question sheet and put it into the draw box. MC will read the question if the question is being drawn.
3. Participants are not allowed to bring loudhailers, large-size banners or any unsuitable materials for the public forum to the venue, or use or display these items.
4. No photography, audio or video recording is allowed without the prior permission of the organizer.
5. Activities including promotions, demonstrations, petitions, signature campaigns or other acts of protest which may interrupt the proceedings of the public forum are not permitted at the venue.
6. As this research topic is fairly controversial, please respect different opinion and do not make personal attacks. Participants who disturb the proceedings of the public forum or parties at the venue will be asked to leave.
7. Due to time limit, please follow the instruction about time allocated to each person attending the forum.